



Canadian Radiation Protection Association Association canadienne de radioprotection

*Canada's network of radiation safety specialists
Réseau canadien des spécialistes en radioprotection*

2018

Donata Chaulk is campaigning for ***Director***



Professional background/interests:

I graduated with a Master of Science degree in Medical Physics at the University of Alberta in 2007 and have had the pleasure to work in the role of Radiation Safety Officer since. I worked in a large cancer centre in Alberta for several years and then had an exciting opportunity to change jobs and set up a Radiation Safety Program in the brand new cyclotron facility at the University of Alberta. My work focus changed in 2016 and I am now working on administration of radiation safety program for all research labs under the jurisdiction of the University of Alberta. This also includes laser and X-ray equipment. Life is good!

CRPA background/interests:

I enjoy working with my peers and exchange views, opinions and share knowledge. I had lots of fun when I was working as part of the CRPA Conference Local Organizing Committee in Edmonton back in 2010 as well as the Student Affairs Committee in the past. I am interested to reconnect with my peers across Canada and meet new CRPA members.



Canadian Radiation Protection Association Association canadienne de radioprotection

*Canada's network of radiation safety specialists
Réseau canadien des spécialistes en radioprotection*

Campaign Platform:

Canadian Radiation Protection Association is a one of the kind organizations that allows us, radiation safety professionals in Canada, to meet, exchange views and share experiences. It gives us the opportunity to learn and excel as well as interact with colleagues and regulators in both a professional and social setting during annual conferences. One of the significant factors that help the CRPA to thrive is the continuing and expanding membership. If I am elected to the role of Director, it will be my pleasure to work with my colleagues to promote CRPA and look for avenues to maintain and expand the membership.

Message for the membership:

I am interested in the application of radiation science and legislation in various work settings. Discussion with peers and sharing experiences helps us thrive, increase work efficiency and keep both the Regulator and the client happy. Personally, I enjoy exploring my knowledge in the aspects of cyclotron and isotope production, optics and laser safety as well as general isotope safety and application in research labs!

Safety is always first and our job is to ensure it. Vote for me. If I am the successful candidate, it will be a privilege for me to work with you and contribute to the work of our Association.



Canadian Radiation Protection Association Association canadienne de radioprotection

Canada's network of radiation safety specialists
Réseau canadien des spécialistes en radioprotection

2018

Donata Chaulk fait campagne pour le poste de **Directeur**



Parcours professionnel et champs d'intérêt :

J'ai obtenu ma maîtrise en physique médicale de l'Université de l'Alberta en 2007 et depuis j'ai le plaisir de travailler comme responsable de la radioprotection. J'ai travaillé dans un grand centre de cancérologie en Alberta pendant plusieurs années, puis j'ai eu une occasion exceptionnelle de changer d'emploi et de mettre en place le programme de radioprotection pour le nouveau cyclotron à l'Université de l'Alberta. Mes fonctions ont changé en 2016 et je gère maintenant le programme de radioprotection pour tous les laboratoires de recherche relevant de l'Université de l'Alberta, incluant les lasers et les équipements à rayons X. La vie est belle!

Parcours et champs d'intérêt au sein de l'ACRP :

Je suis heureuse de travailler avec mes pairs, échanger des points de vue, des opinions et partager des connaissances. J'ai eu beaucoup de plaisir à participer au comité organisateur local du congrès d'Edmonton en 2010, ainsi que comme membre du comité des affaires étudiantes par le passé. J'aimerais rétablir des liens avec mes pairs canadiens et rencontrer les nouveaux membres de l'ACRP.



Canadian Radiation Protection Association Association canadienne de radioprotection

*Canada's network of radiation safety specialists
Réseau canadien des spécialistes en radioprotection*

Plateforme électorale :

L'Association canadienne de radioprotection est une organisation unique en son genre qui permet aux professionnels de la radioprotection canadiens de se rencontrer, d'échanger des points de vue et de partager des expériences. Elle nous offre la possibilité d'apprendre, d'exceller et d'interagir avec les collègues et les régulateurs dans un contexte professionnel et social lors des congrès annuels. Un des facteurs importants qui aide l'ACRP à prospérer est le maintien de l'adhésion et l'augmentation du nombre de membres. Si je suis élue comme directrice, je travaillerai avec plaisir et en collaboration avec mes collègues à promouvoir l'ACRP et chercherai des moyens de maintenir et d'augmenter le nombre de membres.

Message aux membres :

Je m'intéresse à l'application des sciences du rayonnement et à la réglementation dans divers milieux de travail. Les discussions avec les pairs et le partage d'expériences nous aident à nous développer, à améliorer l'efficacité au travail et à maintenir l'autorité de réglementation et le client heureux. Personnellement, en plus de la radioprotection générale et de son application dans les laboratoires de recherche, j'aime découvrir dans des domaines comme le cyclotron, la production d'isotopes, l'optique et la sécurité laser.

La sécurité est primordiale et notre travail est de nous en assurer. Votez pour moi. Si je gagne, ce sera un privilège pour moi de travailler avec vous et de contribuer aux activités de notre association.